重要说明Important Notice
（评定书见后Assessment report is attached）

一、关于学位信息录入的重要性及录入方法

I. Importance and methods of degree information input
学位信息录入的重要性与获取学位证书同样重要，甚至更重要！学位信息录入是用于上报国务院学位办数据库用，是将来网上查询学位证的数据源，请确保录入信息的完整性及准确性，录入后请打印1份，粘贴本人2寸学位照片1张及身份证复印件1份，上交给各学院研工办。未录入学位信息者、录入信息不全者、电子学位照片未上传者，不予以上报。

Degree information input is as important as acquiring degree certificates, even more important than the latter. As the source of inquiring a degree, the degree information input is also used for submitting the database to the degree office of the state council; please make sure the input information is integral and accurate. Print 1 copy of the degree information input, and paste a 2-inch degree photo and 1 copy of ID card, and then submit to the school postgraduate training office. Application will not be accepted if the degree information is not input or incomplete or degree photo is not uploaded.

本学期所有类别的研究生均可在研究生信息系统进行学位信息录入，录入的截止日期为答辩结束后3天，具体操作步骤为：

This semester all types of graduate students can input degree information to the graduate student information system, and the deadline for inputting is within 3 days after the defense, the specific steps:

1. 进入武汉理工大学研究生信息管理系统：http://gd.whut.edu.cn/；

1. Enter the graduate student information management system: http://gd.whut.edu.cn/；

2. 进入系统登录，用户名和密码均为本人的学号，“类别”选择“学生”，进入系统；
2. Enter the system and log in, user’s name and password is both student numbers choose ‘student’ in the column ‘category’, enter system;

3. 点击“个人信息”—“学籍卡片”页面，填写完整个人信息，上传学位照片（要求与学位证书照片同底，无电子版的可在学信网下载，或扫描新华社下发的纸质版照片）后，点击“更新”保存；

4. Click on the ‘personal information’– ‘student card’ page, fill in the complete personal information, upload degree photo (the photo should be the same film photographs as the photo on the degree certificate, if you don’t have the electronic version of the photo, you can download it from the China higher-education student information website or scan the paper photos issued by Xinhua News Agency) , and then click on “update” to save;
5. 点击“学位授予”—“科研论文登记”页面，添加并提交科研论文；

点击“学位授予”—“学位上报申请”页面，填写相关信息，分别点击“提交”、“打印”或“导出word”，打印一份并签字上交给学院研工办。
3. Click on the ‘degree awarding’, ‘research paper registration’ page, add and submit research paper; 
Click on  the ‘degree awarding’, ‘degree submitting application’ page, and fill in the relevant information, click the ‘submit’, ‘print’ or ‘deriving word’, print a copy , sign and hand it in to the school graduate management office.
二、关于评定书（一）封面上档章号填写的说明

II. Instructions on filling in the file number on the cover of assessment reportⅠ
	档   号File No.
	盒号Box No.

	11-20**-JX1602-
	

	部 门Section
	件号Item
	页数

Page
	期限Validation

	（学院名称Name of School）
	
	**
	永久permanent


红色字体部分是需要学生本人填写的。The items in red should be filled in by applicant.
1. 档号“11-20** -JX1602-****”中，“20**”填写答辩时所在学年的公历年份。如在2013年9月——2014年7月学年答辩的，公历年份填2014；

1. The file number“11-20** -JX1601-****”, “20**”means the calendar year when defense is conducted. For example, if the defense conducts in September 2013 to July 2014, the calendar year should be 2014;

2. 部门：填培养学院规范的简称；

2. Section: the formal abbreviated form of the school where the students study;

3. 页数：包括封面在内，所有有文字的页面的总数，填写阿拉伯数字；
3. Pages: fill in Arabic numerals: the total number of text pages, the cover included.

4. 件号：不用填写

4. Item No.: not necessary to be filled in.
三、以下情况有些微变化，请注意更新：
III. The following forms or contents have been changed slightly, please update timely: 
1. 《独创性声明》、《学位论文使用授权书》: 见下页。学位论文纸质版内的相应处请同时更换。答辩结束后打印2份，经研究生本人及导师签字后代替2本纸质论文上交给各学院研工办，即从本学期开始向学位办提交的2本纸质论文改成提交完整版的PDF电子学位论文及2份《独创性声明》、《学位论文使用授权书》。

1. Original Creation Statement、Letter of Authorization of Thesis Application：Refer to the following page. Please change the corresponding place in the paper version of the thesis. Print 2 copies of the forms which are signed by the graduate student and supervisor, and then replace 2 copies of theses and submit to the postgraduate training office of the school. Starting from this semester, 2 copies of the thesis will be replaced by the electronic PDF full version and 2 copies of Original Creation Statements and letter of Authorization of thesis Application.
2. 2011级及以后的《全日制硕士课程成绩单》请研工办从研究生信息系统里统一下载打印，不得手写，2010级及以前的硕士用本评定书的成绩单表样打印。
2. The academic transcript for full-time master students enrolled in or after 2011 should be downloaded and printed from the postgraduates’ information management systems which shouldn’t be handwritten, master students enrolled before 2010 should print according to the sample provided afterwards.
独 创 性 声 明
本人声明，所呈交的论文是本人在导师指导下进行的研究工作及取得的研究成果。尽我所知，除了文中特别加以标注和致谢的地方外，论文中不包含其他人已经发表或撰写过的研究成果，也不包含为获得武汉理工大学或其他教育机构的学位或证书而使用过的材料。与我一同工作的同志对本研究所做的任何贡献均已在论文中作了明确的说明并表示了谢意。

                 签 名：           日 期：           

Original Creation Statement

I hold to the truth of the following statements: the thesis brought forward is my own research achievements instructed by my supervisor. As I know, the thesis doesn’t include others’ research achievements, which have been published or written, and other materials, which have been used in order to obtain degrees or certificates in Wuhan University of Technology or other education institutions, except those noted marks and acknowledgements. All contributions offered by my colleagues in this research have been noted clearly in the thesis, and I have expressed my gratitude in it, too.
Signature of Postgraduate:                                            

Date:         Month         Day,        Year
学位论文使用授权书

本人完全了解武汉理工大学有关保留、使用学位论文的规定，即学校有权保留并向国家有关部门或机构送交论文的复印件和电子版，允许论文被查阅和借阅。本人承诺所提交的学位论文（含电子学位论文）为答辩后经修改的最终定稿学位论文，并授权武汉理工大学可以将本学位论文的全部内容编入有关数据库进行检索，可以采用影印、缩印或其他复制手段保存或汇编本学位论文。同时授权经武汉理工大学认可的国家有关机构或论文数据库使用或收录本学位论文，并向社会公众提供信息服务。

（保密的论文在解密后应遵守此规定）

研究生（签名）：      导师（签名）：         日期   

Letter of Authorization of Thesis Application
I fully understand the rules on keeping and using degree theses of Wuhan University of Technology, that is, Wuhan University of Technology hold the right of keeping and submitting the hard copies and E version of theses to related departments or organizations borrowing and referring are permitted; I make the commitment that the degree thesis (including the E version) I submit is the finalized version which is modified after defense, I also authorize Wuhan University of Technology to input the whole content to related database for searching, and to keep theses by photocopy, micro photocopy, editing or other replicating ways. Meanwhile, I authorize the related organizations or theses database approved by Wuhan University of Technology to use or embody my thesis to provide information service with the public.

(Confidential thesis should comply with the rules after decrypting.) 
Signature of Postgraduate:                      

Signature of Supervisor:                                              

Date:         Month         Day,        Year
	档   号 File No.
	盒号 Box No.

	11-20   -JX1602-
	

	部 门

Section
	件号

Part Number
	页数

Pages
	期限

Validation

	
	
	
	永久

Permanent 


此表用A4开的纸打印

Print with A4 Paper
学号：                 

Student Number               
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Wuhan University of Technology

硕士学位申请及评定书（一）
Master Degree Application and Assessment Report（Ⅰ）
（全日制硕士学术性学位研究生）
（For Full time academic master degree students） 
研究生姓名（Name of Applicant ）：                         
导师姓名、职称（Name and Title of Supervisor ）：             

所属学院（School/Department）：                            

学科、专业（Discipline & Specialty）：                          

研究方向（Research Orientation）：                           

学科门类（Subject Sort）：                                  

取得学籍时间（Enrollment Time）：                              

论文提交时间（Thesis Submission Time）：                        
武汉理工大学学位评定委员会办公室制

Academic Degree Evaluation Committee Office, WHUT
二0一四年三月制  Update Time: March, 2014
（此表存入学校档案馆）(It will be kept in archives at WHUT)
注:此目录仅为参考目录，请根据实际页数编排页码。

Note：This Content is only for reference. Pagination should be real page number.

目     录Content
学位申请须知Notice on Degree Application
（I）
全日制硕士学位论文答辩申请书Application for Full-time Master Degree Thesis Defense
（1）

全日制硕士课程成绩单Academic Transcript for Full-time Master Students
（2）

攻读硕士期间公开发表的学术论文或出版的专著等研究成果Academic Papers or Monographs publicized in public
（3）

全日制硕士学位论文中英文摘要Abstract of Full-time Master Degree Thesis (Chinese and English)
（4）

全日制硕士学位论文指导教师评语Supervisor`s Comment on Full-time Master Degree Thesis
（5）

武汉理工大学全日制硕士学位论文评阅人评语表Evaluator`s Comment on Full-time Master Degree Thesis 
（6）

全日制硕士学位论文评阅人及答辩委员会组成审核表Full-time Master Degree Thesis Evaluator and Defense Committee Evaluation Form
（7）

研究生所在学院对论文答辩申请的审定意见Approval of Degree Defense Application from the school/department
（8）

全日制硕士学位论文答辩记录Record on Full-time Master Degree Thesis Defense
（9）

全日制硕士学位论文答辩委员会评语Full-time Master Degree Thesis Defense Committee Comments
（10）

全日制硕士学位论文答辩委员会决议Full-time Master Degree Thesis Defense Committee Decision
（11）

学位评定分委员会授予学位决定Academic Degree Evaluation Committee Evaluation Opinion
（12）

校学位评定委员会授予学位决定（由校学位办另加）WHUT Degree Evaluation Committee Degree Awarding Decision
（13）

武汉理工大学全日制硕士学位论文答辩委员会表决票WHUT Master Degree Defense Committee Decision Votes
（14）

武汉理工大学全日制硕士学位论文答辩评分表WHUT Master Degree Thesis Defense Evaluation Form
（15）

学 位 申 请 须 知

Notice on Degree Application

1、 学位申请必须按照《武汉理工大学学位授予工作实施细则》及相关文件要求进行。

I. Degree Application should be in accordance with the specifications from WHUT Degree Awarding Rules for Implementation and relevant documents 

2、 《博士学位申请及评定书》分为（一）、（ 二）两份，下称表（一）、表（二）。表（一）将存放校档案馆；表（二）将作为学籍档案归入研究生本人人事档案。

II. Master Degree Application and Assessment Report are divided into 2 parts, assessment report ⅠandⅡ, Which will be respectively kept by WHUT archives and personnel archives.
3、 研究生在完成学位论文学术不端行为检测通过后，填写完表（一）中的1～5、7页，带上硕士学习期间公开发表与学位论文内容相关的学术论文原件及复印件（刊物要求具有ISSN或CN号）到申请者所在学院研究生工作办公室审查，然后在“全日制硕士学位论文评阅推荐信”上加盖申请者所在学院研究生工作办公室公章，再进入其它程序（审核备案至答辩之前至少一个月时间）。
Once pass the detection for academic dishonorable behavior of the degree thesis, postgraduates should fill in the item 1-5 and page 7 of the assessment report Ⅰ,together with the original copy and photocopy of the academic papers related to the degree thesis publicized in public(ISSN or CN is needed), to be approved by the postgraduate training office of the school where they study, and then to be sealed on the recommendation letter for full-time master degree thesis evaluation, the other procedures can only be gone through afterwards.(At least 1 month is needed before defense.)
4、 评阅人评语满足答辩条件后，将表（一）、（二）送交研究生所在学院研究生工作办公室审核备案并签注答辩时间，在“答辩表决票”上加盖公章，方可进行答辩。

5、 Once the comments of the evaluator meet the requirements for defense, applicants should take assessment report Ⅰand Ⅱ to the postgraduates training office of the school where they study to be approved and endorsed the time of defense. Defense can only be conducted after the defense votes to be sealed.
6、 研究生到所在学院研究生工作办公室审核备案时，应提供已定稿并装订成册的全日制硕士学位论文一份及硕士学习期间公开发表的、与学位论文内容相关的学术论文的复印件。

Postgraduates should provide the final draft for full-time master degree thesis which is bind in a volume and a photocopy of the academic papers related to the degree thesis publicized in public.
7、 表（一）必须用计算机打印或用钢笔（黑色）逐栏填写，要求字迹清楚，若部分内容为打印后剪下粘贴于原表上的，签名人必须与粘贴骑缝处签字。表（一）部分栏目可另加附页。表（二）部分内容可复印、粘贴。

III. DocumentⅠshould be printed or written in black ink, clear handwriting is required. For some contents which are printed, cut and pasted to the original page, the signature should be signed on the junction of the pasting edges. Additional pages can be attached for some columns for Document Ⅰ. Some contents in DocumentⅡ can be copied and pasted.
8、 2份全日制硕士学位论文评阅人评语表收回后按对应的页码装订好，并重新编排目录的页码，保证页码数与实际页数相符。
IV. 2 copies of the Evaluation form of Full-time Master Degree Thesis evaluators should be stapled to corresponding pages and the pages need to be rearranged to ensure the page number is conformed to the actual pages.

9、 研究生本人要按要求在“武汉理工大学研究生信息系统”实事求是地录入学位信息、上传学位照片、粘贴身份证复印件及2寸学位证照片（要求与毕业证照同底），凡未填写清楚而导致上报至国家的学位信息有误者，后果自负。
V. Postgraduates should input degree information to the degree office of the state council integral and accurate, upload the degree photo (the same as the one on the graduation certificate and paste one copy of ID card. The one who input incomplete or unclear information and then lead to the error will be at their own risk.
10、 答辩通过后，答辩秘书应及时将表（一）、表（二）、研究生本人及导师签字的《独创性声明》《学位论文使用授权书》2份及其他相关材料送交所属学位评定分委员会。研究生应提交pdf版电子学位论文至校学位办、1本纸质论文至校图书馆（含电子版），1本纸质论文至学院资料室。

VI. Once passed the defense, the defense secretary should submit the document Ⅰand Ⅱ,2 copies of the Original Creation Statement and other relevant documents to the School sub-committee of academic degree evaluation. Postgraduates should submit the PDF format of electronic version of the thesis to the WHUT degree office, 1 hard copy to the WHUT Library (including Electronic version) and 1 copy to the school reference room.
全日制硕士学位论文答辩申请书

Application for Full- time Master Degree Thesis Defense

	姓名
Name of Applicant
	
	性别Gender
	
	民族Nationality
	
	贴1寸

彩色照片

Photo

	籍贯Place of Birth
	
	出生日期

Date of Birth
	年    月    日

Year   Month   Day 
	

	专    业Specialty 
	
	

	研究方向Research Orientation
	
	

	指导教师姓名及专业技术职务

Name and Title of Supervisor
	
	

	论文题目

Thesis Title
	

	申  请  报  告

Application Report

根据武汉理工大学研究生有关规定，我已达到培养方案所规定的课程和论文等要求，特向武汉理工大学申请       学硕士学位，请审批。

According to relevant regulations on WHUT postgraduates, I have met the requirement for courses and thesis specified in the training program. I Hereby apply for master degree in________________. Please evaluate my application.

	                                          研究生（签名）：

Signature of Applicant:                  

                                        年    月    日

Date:      Month     Day,     Year


注：填写的出生日期一定要与身份证吻合，否则学位证书填错不予更正。

Note: The DOB should be conformed to the ID card; otherwise it will not be corrected on the degree certificate.

全日制硕士课程成绩单

Academic Transcript for Full-time Master Students

（2011级及以后研究生只能从系统里打印生成）(Enrolled in 2011 and after will only be printed by the school of graduate)
姓名(Name)：     学号(Student No.)：      专业(Specialty)：   年级 Grade:

	课  程  名  称

Course Title
	课程类型

Type of Course
	学时

Hours
	学分

Credits
	成绩

Grade
	学期

Semester
	任课教师

Teacher

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	贴1寸

彩色照片

(与学位证照片同底)

Colored Photo(the same as the one in the degree certificate)
	总学分 Total Credits
	

	
	学位课学分 Credits of Degree Courses
	

	
	学位课平均成绩Average Score of Degree Courses:
	

	
	实践环节（2学分）Practical Training (2 credits)
	

	
	选题报告（1学分）Thesis Proposal Report(1 credit)
	

	
	学术活动（1学分）（不少于5次）Academic Activities (At least 5 times)
	


教学秘书审核（签字）Signature of teaching secretary： 



  
 
研究生所在学院研究生工作办公室（盖章）Sealed by the postgraduate training office of the school where applicants study：
攻读硕士学位期间公开发表的学术论文或出版的专著等研究成果

Academic Papers or Monographs publicized in public
	论文、专著、获奖名称

Title of Academic papers, monographs and awards
	刊物名称、出版单位

或颁奖单位

Periodical name, publisher or rewards bureau
	期刊号

及时间

Periodical number and date
	检索

情况

Search
	本人

排序

Order

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	学院（部）审核意见Evaluation by the school/department：

经审查，申请人提交材料属实。After evaluation, the submission is verified
                  审核人签名Signature of verifier（盖章Stamp）：________

                                       _____年Year______月Month______日Day




注：表中列出本人在学期间公开发表的学术论文或出版的专著、发明专利以及参加科研项目等，其中发表论文的期刊必须具有ISSN或CN号，且公开发表的学术论文属于学位论文内容。（可加附页）

Note: List the academic papers, monographs, or inventive patents publicized in public and scientific research projects undertaken by you in school, in which the periodicals should have the ISSN or CN and the content part of academic thesis. (Additional pages can be attached.)

全日制硕士学位论文中英文摘要

Abstract of Full-time Master Degree Thesis (Chinese and English)

	中文摘要（要求：500字以内，用Microsoft Word打印，在打印件上签名）

Abstract in Chinese（requirements: within 500 words. Print by Microsoft Word, signed on the printed version.
英文摘要（要求：与中文摘要内容一致，用Microsoft Word打印，在打印件上签名）

Abstract in English（requirements: Conformed to the Chinese version. Print by Microsoft Word, signed on the printed version.

研 究 生（签名）Signature of Applicant：

指导教师（签名）Signature of Supervisor：

年Year    月Month    日Day




注：可加附页。

Note: Additional pages can be attached.

全日制硕士学位论文指导教师评语

Supervisor`s Comment on Full-time Master Degree Thesis
	指导教师单位

Supervisor`s working unit
	
	专业技术职务

Specialty Technology Title
	

	申请者姓名

Applicant Name
	
	申请学科专业

Discipline & Specialty
	

	（请用碳素墨水书写或打印后签名）

(Write in ink or handwritten signature on the printed copy )

指导教师（签名）Signature of Supervisor：                   

                          年Year     月Month     日Day         




注：本页不够可写反面，并可加附页。

Note: Write on the back if this page is insufficient and pages can be attached.
武汉理工大学全日制硕士学位论文评阅人评语表

Evaluator`s Comment on Full-time Master Degree Thesis
	论文题目

Title of Thesis
	

	申请人姓名

Applicant Name
	
	指导教师姓名

Supervisor name
	

	评阅人单位

Evaluator working unit
	
	专业技术职务

Specialty Technology Title
	

	（请用碳素墨水书写或打印后手写签名）
(Write in ink or handwritten signature on the printed copy )



	评审结论
Evaluation Conclusion
	□同意答辩Agree to defense  □修改后直接答辩defense after modification  □修改后重新送审review after modification  □不同意答辩disagree to defense

	评阅人签名Signature of Evaluator：                  

年Year   月Month   日Day   


注：本页不够可写反面，并可加附页。（打印2份，寄送此表的同时，请将评阅推荐信一并送出。）
Note: Write on the back if this page is insufficient and pages can be attached.(Please print 2 copies, post with the recommendation letter for evaluation)

全日制硕士学位论文评阅人及答辩委员会组成审核表

Master Degree Thesis Evaluator and Defense Committee Examination Form

	学院

School
	
	专业

Specialty
	

	研究生姓名

Applicant Name
	
	指导教师姓名

Supervisor Name
	
	学位级别

Degree Level
	硕士

Master

	论文题目

Thesis Title
	

	学位论文评阅人Degree Thesis Evaluator（2人 persons）

	姓  名

Name
	职  称

Title
	工  作  单  位

Working Unit
	是否硕导
Master Supervisor or not

	
	
	
	

	
	
	
	

	学位论文答辩委员会组成 Degree Thesis Defense Committee（5人persons）

	成  员Members
	姓名Name
	职称Title
	工作单位

Working Unit
	是否硕导Master supervisor or not
	是否为分委员会成员

Members of Sub-committee or not

	主席 Chairman
	
	
	
	
	

	委员 Member
	
	
	
	
	

	委员 Member
	
	
	
	
	

	委员 Member
	
	
	
	
	

	委员 Member
	
	
	
	
	

	秘书Secretary  
	
	
	
	
	

	学位评定分委员会审查意见Evaluation Opinion Degree Evaluation Sub-committee：

主席（签名）Signature of Chairman：     

年Year   月Month    日Day  

 


研究生所在学院对论文答辩申请的审定意见

Approval of Degree Defense Application from the school/department

	（申请者答辩前必须经所在学院研究生工作办公室同意，将《答辩表决票》加盖公章后方可答辩，否则答辩无效。）

Defense Application should be approved by the postgraduate training office of the school where applicants study and the Defense Decision Votes should be stamped; Otherwise, the defense will be in vain.

同意安排在         年       月       日后进行答辩。

Agree to arrange the defense after _____Year_____Month______Day.

  研究生所在学院研究生工作办公室（公章）
Seal for the postgraduate training office of the school/departement  

年Year   月Month   日Day             




全 日 制 硕 士 学 位 论 文 答 辩 记 录

Record on Full-time Master Degree Thesis Defense

	研究生姓名

Applicant Name
	
	专  业Specialty
	

	论文题目Thesis Title
	

	答辩委员会主席Chairman of Thesis Defense Committee
	
	答辩委员会秘书Secretary of Thesis Defense Committee
	

	出席答辩委员人数Attendants Numbers
	
	答辩时间

Defense Time

	

	委员提出的问题和研究生答辩的内容摘要（请起草后打印或用碳素墨水书写）

The questions put forward by members and the main answers given by PhD candidate. (Please write in ink or print after drafting.)

答辩委员会秘书（签名）Signature of Secretary of Degree Thesis Defense Committee：               

年Year   月Month   日Day  




Note: Pages can be attached.
全日制硕士学位论文答辩委员会评语

Full-time Master Degree Thesis Defense Committee Comments

	论文题目Thesis Title：

	（请用碳素墨水书写或打印后手写签名）

(Write in ink or handwritten signature on the printed copy )

答辩总平均成绩Overall Average Score for Defense：      分Mark         

答辩委员会主席（签名）Signature of Chairman of Thesis Defense Committee：

年Year     月Month     日Day  




注：可加附页。

Note: Pages can be attached.

全日制硕士学位论文答辩委员会决议

Full-time Master Degree Thesis Defense Committee Decision

	姓    名

Name
	
	指导教师姓名

Supervisor Name
	
	专业

Specialty 
	

	论文题目

Thesis Title
	

	答辩时间

Defense Time
	
	答辩地点

Defense Place
	

	答辩委员会主席及工作单位

Chairman and Working Unit
	

	出席委员人数

Attendance Numbers
	
	秘    书

Secretary
	

	答辩结果

Defense Result
	结  果Result
	得  票  数Vote Numbers

	
	优  秀Excellent
	

	
	良  好Good
	

	
	合  格Pass
	

	
	不合格Fail
	

	
	答辩总平均成绩Overall Average Score for Defense：        分

	答辩表决

结果

Thesis Decision Result
	结  果Result
	得  票  数 Vote Numbers

	
	建议授予硕士学位

Suggest awarding Master Degree
	

	
	建议重新答辩一次

Suggest a Second Defense
	

	
	建议不授予硕士学位

Not Suggest Awarding Master Degree
	

	答辩委员

会成员签

名

Signatures of Thesis Degree Defense Committee
	主席（签名）Signature of Chairman
	

	
	委员（签名）Signature of Member
	

	
	委员（签名）Signature of Member
	

	
	委员（签名）Signature of Member
	

	
	委员（签名）Signature of Member
	


学位评定分委员会审核意见

Degree Evaluation Committee Evaluation Opinion

	研究生姓名

Applicant Name
	
	指导教师姓名

Supervisor Name
	

	学    院

School
	
	专        业

Specialty
	

	论文题目

Thesis Title
	

	学位评定分委

员会表决结果Degree Evaluation Committee Decision Result
	应到人数

To be presented
	
	实到人数

Actual present
	

	
	建议授予硕士学位                       票

Suggest awarding Master Degree         Vote Numbers

	
	建议重新答辩一次                       票

Suggest a Second Defense                Vote Numbers

	
	建议不授予硕士学位                     票

Not Suggest Awarding Master Degree      Vote Numbers

	
	弃权 Abstention                       票Vote Numbers



	学位评定分委员会意见：

Degree Evaluation Committee Evaluation Opinion：

：

主席签名（盖公章）Signature of Chairman(Stamp)：               
年Year     月Month     日Day               




校学位评定委员会授予学位决定

WHUT Degree Evaluation Committee Degree Awarding Decision
(此页由校学位办打印另加)

(This Page will be printed and added by WHUT Degree Office)

Wuhan University of Technology

全日制硕士学位论文答辩委员会

Full-time Master Degree Thesis Defense Committee

表  决  票

Decision Votes

 [研究生所在学院研究生工作办公室盖章后方可答辩]

(Only with the stamp of postgraduate training office of the school/department, can defense be conducted.)

研究生姓名Applicant Name：                 
论文题目Thesis Title：                                  
一、论文评定成绩Thesis Evaluation Score：__________ 分marks

二、论文评定档次Thesis Evaluation Grade：

	优秀Excellent
	良好Good
	合格Pass
	不合格Fail

	
	
	
	


三、学位评定结果Degree Evaluation Result：

	建议授予硕士学位

Suggest awarding the master degree
	建议重新答辩一次

Suggest a second defense 
	建议不授予硕士学位

Not suggest awarding master degree

	
	
	


说明Instructions：1. 采用无记名方式；Adopt anonymity method;2. 请在认可的项下空格内划“√”（论文评分栏填写分值）；Please Tick ‘√’under your admissive items(fill scores in Thesis Assessment Column); 3. 盖章前请填写研究生姓名、论文题目。Name of applicant and thesis title should be filled in before sealed.
                                           年Year     月Month     日Day
注：接下页（共打印5张）
Note：Print 5 copies with the following page.
此页套印在表决票后This page should be printed after the decision votes

      武汉理工大学硕士学位论文答辩评分表

      WHUT Master Degree Thesis Defense
 
     Evaluation Form

	评价指标

Evaluation Index

（权重Weight）
	评  价  要  素

Evaluation Factors
	Score

	论文选题与综述（20%）

Thesis proposal and summary (20%)
	选题有重要的理论意义和实用价值，阅读广泛，综述全面，较好掌握国内外动态。

Bearing Important theoretical and practical value, widely referring, complete summary, grasping the internal and external trends well
	

	基础理论和专门知（20%）

Basic Theoryies and Specialty knowledge
	很好地掌握坚实宽广的基础理论和系统深入的专门知识。

Grasping the basic and wide theories and systematic deeply specialty knowledge well
	

	科研能力与创新性（40%）

Research Ability and Creativity Ability (40%)
	有很强的科研工作能力和显著的创新性。

Strong research ability and remarkable creative ability
	

	写作能力（10%）

Writing Ability (10%)
	条理清晰，层次分明，文笔流畅，学风严谨。

Clear consecution and arrangement, fluency and preciseness
	

	答辩情况（10%）

Defense Situation (10%)
	陈述内容流畅清晰、重点突出，回答问题准确、敏捷。

Fluent and clear statement, emphases protruding, accurate and prompt answering
	

	总体评价及评分(对应栏下给出分值)

General Evaluation (kick “√” in the proper places)
	优秀Excellent

(100≥∑≥90)
	良好
Good

(90＞∑≥75)
	合格

Pass
(75＞∑≥60)
	不合格

Fail
（∑＜60）

	
	
	
	
	


全日制硕士学位信息汇总表
Full-time doctoral degree information summary

（此页由学院抽出另行上交校学位办，不放入评定书一里）
 (This page is summited to WHUT Degree Office by the school separately, not be included in the assessment reportⅠ)
1. 2008级及以后的全日制博士，请进系统录入学位信息，打印签字，粘贴本人身份证复印件正反面各1份及2寸学位照片1张；

1. Full-time PhD students enrolled in and after 2008, please input the degree information to the management system, print and sign, paste 1 copy of ID card of both sides and 1 copy of 2-inch degree photo.
2. 2007级及以前或“武汉理工大学信息系统”里没有学生身份的全日制硕士，请在研究生院网页上下载《各类硕士、博士研究生学位信息汇总表》—《学术型硕士学位信息汇总表》（下载地址：研究生院>> 常用下载 >> 学位管理2013-01-29），准确填写后由各学院研工办汇总后提交给校学位；并粘贴身份证复印件正反面各1份及2寸学位照片1张于本页。

2. Full-time master students enrolled in and after 2007 or who has no information in the ‘WHUT information management system’, please download ‘All types of postgraduates and PhD students degree information summary’-‘Full-time doctoral degree information summary’ from the website of school of graduate. 

(Download address: School of graduate>> Common Download >> Degree Management 2013-01-29), fill in accurately and summarized by school postgraduate training office and submit to WHUT Degree Office; Past paste 1 copy of ID card of both sides and 1 copy of 2-inch degree photo to this page.

	身份证复印件正面粘贴处

Right side of a copy of ID card


	身份证复印件反面粘贴处

Reverse side of a copy of ID card 


	2寸彩色学位证照片粘贴处      （与学位证照片同底片）

2-inch colored degree photo

(the same as the one in the degree certificate
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2

